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Protokół nr 7/2015 

z VII sesji Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec 

odbytej 21 kwietnia 2015 r. w siedzibie Rady przy ul. Prusa 18 w Krakowie 

 

Sesję prowadził Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec Szczęsny Filipiak. 

Wzięli w niej udział członkowie Rady Dzielnicy VII według załączonej listy obecności oraz 

goście – przedstawiciel organizacji pozarządowej i mieszkanka Dzielnicy.  

Ad. 1. 

O godzinie 18.00, po przywitaniu zebranych oraz po stwierdzeniu obecności 16 członków Rady, 

co wobec składu Rady liczącego 21 osób stanowi kworum wystarczające do podejmowania 

prawomocnych uchwał, przewodniczący otworzył VII sesję Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec. 

Ad. 2. 

Przewodniczący przedstawił projekt porządku obrad, który wszyscy członkowie Rady otrzymali 

pocztą elektroniczną wraz z projektami uchwał. Poinformował również, że wpłynęły dwa 

wnioski o wprowadzenie do porządku obrad projektów uchwał, przedłożonych w terminie 

krótszym niż 8 dni przed sesją i spełniających warunek określony w § 29 ust. 2 Statutu Dzielnicy 

VII. Wnioski dotyczyły projektów uchwał według druków: 64 i 65. Członkowie Rady otrzymali 

w/w projekty pocztą elektroniczną. Wobec braku innych zgłoszeń w sprawie zmian porządku 

obrad, przewodniczący poddał w/w wnioski kolejno pod głosowanie. 

Wyniki głosowań w sprawie wprowadzenia do porządku obrad projektów uchwał:  

projekt uchwały według druku nr 64 – jednomyślnie 16 głosów za, 

projekt uchwały według druku nr 65 – jednomyślnie 16 głosów za. 

Zgodnie ze Statutem Rady Dzielnicy VII projekt wraz z wprowadzonymi zmianami stanowi 

porządek obrad sesji. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z VI sesji Rady Dzielnicy VII, odbytej w dniu 24 marca 2015 roku. 

4. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z bieżącej działalności Zarządu 

Dzielnicy VII Zwierzyniec oraz poziomu rozdysponowania środków przeznaczonych na 

realizację zadań za 2014 rok – projektodawca Komisja Rewizyjna (druk nr 60). 

5. Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej ponownego zawarcia umowy najmu lokalu 

socjalnego przy ul. Kornela Ujejskiego w Krakowie (pismo znak: ML-02.7123.80.2015.ES 

z dnia 16.03.2015) - projektodawca Komisja Bezpieczeństwa, Porządku i Mieszkalnictwa 

(druk nr 61). 

6. Projekt uchwały w sprawie utworzenia miejskiego programu budowy chodników – 

projektodawca trzech członków Rady (druk nr 52 z autopoprawką). 

7. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Dzielnicowego programu wspierania działalności 

miejskich placówek oświatowych na terenie Dzielnicy VII Zwierzyniec” – projektodawca 

Komisja Edukacji oraz Dzielnicowego Budżetu Obywatelskiego (druk nr 62). 



8. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia dzielnicowego programu pn. „Dzielnicowy program 

wspierania działalności miejskich placówek kultury” – projektodawca Komisja Kultury, 

Informacji i Kontaktów z Mieszkańcami (druk nr 63). 

9. Projekt uchwały w sprawie rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2015 – projektodawca Zarząd (druk nr 64). 

10. Projekt uchwały w sprawie listy zadań do wykonania w ramach zadania „budowa, 

modernizacja, doposażenie ogródków jordanowskich oraz zakup i montaż ławek i koszy na 

śmieci” w 2015 r. – projektodawca Zarząd (druk nr 65). 

11. Oświadczenia i komunikaty. 

Ad. 3. 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak poinformował, że do protokołu z VI sesji Rady Dzielnicy 

VII, która odbyła się w dniu 24 marca 2015 r., nie zgłoszono wniosków o sprostowanie, co jest 

równoznaczne z jego przyjęciem. 

Z uwagi na nieobecność referenta projektu uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z bieżącej 

działalności Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec oraz poziomu rozdysponowania środków 

przeznaczonych na realizację zadań za 2014 rok, przewodniczący zdecydował, że ten projekt 

będzie procedowany jako ostatni z kolei. 

Ad. 5. 

Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej ponownego zawarcia umowy najmu lokalu 

socjalnego przy ul. Kornela Ujejskiego w Krakowie (pismo znak: ML-02.7123.80.2015.ES 

z dnia 16.03.2015) zreferował w imieniu projektodawcy Andrzej Hawranek. 

Krzysztof Kwarciak zgłosił poprawkę do projektu, o następującej treści: 

§ 2 otrzymuje następujące brzmienie: 

Popiera się starania najemcy lokalu socjalnego o którym mowa w § 1 o jego zamianę na 

mieszkanie, które będzie się bardziej nadawało do użytkowania przez osoby niepełnosprawne. 

Dotychczasowy § 2 staje się § 3. 

Dodaje się na końcu uzasadnienia o następującej treści: 

Lokal składa się z pokoju i kuchni. Te dwa pomieszczenia znajdują się na różnych poziomach. 

Można się przemieszczać pomiędzy nimi tylko poprzez bardzo wąskie i strome schody nad 

którymi wiszą różne przeszkody dodatkowo utrudniające poruszanie. 

Obecnie to mieszkanie jest użytkowane przez osobę niepełnosprawną mającą ograniczoną 

sprawność ruchową. Ze względu na wspomniane okoliczności uważamy postulat zamiany lokalu 

za jak najbardziej zasadny. Również chcielibyśmy zwrócić uwagę na to, że konieczne jest pilne 

odgrzybienie kuchni. 

Poprawka została przyjęta jednomyślnie – 17 głosami za. 

Uchwała w sprawie opinii dotyczącej ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego 

przy ul. Kornela Ujejskiego w Krakowie (pismo znak: ML-02.7123.80. 2015.ES z dnia 

16.03.2015) została podjęta jednomyślnie – 18 głosami za (Uchwała nr VII/57/2015). 

W trakcie procedowania 5. punktu porządku obrad na salę przybyło dwóch kolejnych członków 

Rady Dzielnicy. 

Ad. 6. 

Projekt uchwały w sprawie utworzenia miejskiego programu budowy chodników zreferował 

w imieniu projektodawcy Krzysztof Kwarciak. 



W dyskusji udział wzięli: Andrzej Maria Hawranek, Krzysztof Kwarciak, Paweł Kajfasz, Marek 

Golonka (zgłosił poprawkę do projektu), Szczęsny Filipiak, Marzena Garzeł, Jan Dziura-

Bartkiewicz i Jakub Markowski, który zgłosił wniosek formalny o przerwanie dyskusji.    

Za wnioskiem formalnym opowiedział się Tomasz Meus, przeciw – Krzysztof Kwarciak. 

Z uwagi na fakt, że w chwili złożenia wniosku formalnego nie było kolejnych zgłoszeń do 

dyskusji, przewodniczący Szczęsny Filipiak poddał wniosek po głosowanie. Wniosek formalny 

został przyjęty stosunkiem głosów: 14 za, 2 przeciw, 1 wstrzymujący się. 

Następnie została poddana pod głosowanie poprawka Marka Golonki, w brzmieniu: 

Zmienia się uzasadnienie przedmiotowej uchwały na następujące: 

Stworzenie miejskiego programu budowy nowych chodników i – co najistotniejsze – 

przeznaczenie stosownej puli środków budżetowych na realizację tego przedsięwzięcia, pozwoli 

na zdecydowane podniesienie standardu życia mieszkańców i zapewni im bezpieczniejsze 

i wygodne przemieszczanie się do miejsc kluczowych dla codziennego funkcjonowania, takich jak 

sklepy, szkoły, przystanki komunikacji miejskiej, obiekty sportowe, tereny rekreacyjne itp. 

W naszej Dzielnicy brak chodników jest szczególnie dotkliwy dla mieszkających przy ruchliwych 

– mających dodatkowo charakter tranzytowy ulicach, takich jak na przykład Księcia Józefa, 

Olszanicka, Starowolska, Jodłowa, Rzepichy czy Mirowska. Tymczasem szczupłe budżety Rad 

Dzielnic nie pozwalają niestety na realizację tak poważnych zamierzeń inwestycyjnych nawet 

w preliminarzu rozłożonym na kilka kadencji. 

Prace projektowe określające miejsca w których realizacja chodników jest bezwzględnie 

konieczna, przyjęte rozwiązania techniczne i wstępne kosztorysy, powinny doprowadzić do 

sporządzenia listy rankingowej takich zamierzeń, a następnie ich realizacji w możliwie 

najkrótszym czasie. 

Poprawka została przyjęta stosunkiem głosów: 15 za, 1 przeciw, 3 wstrzymujące się.  

Uchwała w sprawie utworzenia miejskiego programu budowy chodników została podjęta 

jednomyślnie – 18 głosami za (Uchwała nr VII/58/2015). 

W trakcie procedowania 6. punktu porządku obrad na salę przybyło dwóch kolejnych członków 

Rady Dzielnicy. 

Ad. 7. 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Dzielnicowego programu wspierania działalności 

miejskich placówek oświatowych na terenie Dzielnicy VII Zwierzyniec” zreferował w imieniu 

projektodawcy Łukasz Filipiak. 

W dyskusji głos zabrał Szczęsny Filipiak. 

Uchwała w sprawie przyjęcia „Dzielnicowego programu wspierania działalności miejskich 

placówek oświatowych na terenie Dzielnicy VII Zwierzyniec” została podjęta jednomyślnie – 20 

głosami za (Uchwała nr VII/59/2015). 

W trakcie procedowania 7. punktu porządku obrad na salę przybył kolejny członek Rady 

Dzielnicy. 

Ad. 8. 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia dzielnicowego programu pn. „Dzielnicowy program 

wspierania działalności miejskich placówek kultury” zreferował w imieniu projektodawcy Jakub 

Markowski. 

W dyskusji głos zabrali Szczęsny Filipiak i Krzysztof Kwarciak. Szczęsny Filipiak zgłosił 

w imieniu Zarządu poprawkę następującej treści: 



§ 2 uchwały otrzymuje brzmienie: 

Celem programu są działania zmierzające do: 

 wspierania klubów kultury na terenie dzielnicy w zakresie bieżących prac remontowych oraz 

poprawy wyposażenia technicznego, 

 współorganizacji wydarzeń i konkursów wraz z placówkami kultury, 

 poszerzania oferty zajęć dostępnych dla mieszkańców w placówkach kultury na terenie 

dzielnicy, 

 poszerzania oferty zajęć dostępnych przy klubach kultury w dzielnicy, 

 wspierania klubów seniora działających przy klubach kultury w dzielnicy, 

 wzbogacania oferty bibliotek gminnych, 

 promocji lokalnych placówek kultury. 

Poprawka została przyjęta stosunkiem głosów: 18 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się. 

Uchwała w sprawie przyjęcia dzielnicowego programu pn. „Dzielnicowy program wspierania 

działalności miejskich placówek kultury” została podjęta jednomyślnie – 19 głosami za 

(Uchwała nr VII/60/2015). 

Ad. 9. 

Projekt uchwały w sprawie rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy 

VII Zwierzyniec na rok 2015 zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny Filipiak. 

W dyskusji udział wzięli: Krzysztof Kwarciak, Marcin Kapusta, Jan Dziura-Bartkiewicz, Maciej 

Straż, Marek Sikora, Paweł Kowalski, Paweł Kajfasz. Przewodniczący udzielił również głosu 

mieszkance dzielnicy. 

Uchwała w sprawie rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VII 

Zwierzyniec na rok 2015 została podjęta stosunkiem głosów: 20 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący 

się (Uchwała nr VII/61/2015). 

Ad. 10. 

Projekt uchwały w sprawie listy zadań do wykonania w ramach zadania „budowa, modernizacja, 

doposażenie ogródków jordanowskich oraz zakup i montaż ławek i koszy na śmieci” w 2015 r. 

zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny Filipiak. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Uchwała w sprawie listy zadań do wykonania w ramach zadania „budowa, modernizacja, 

doposażenie ogródków jordanowskich oraz zakup i montaż ławek i koszy na śmieci” w 2015 r. 

została podjęta jednomyślnie – 21 głosami za (Uchwała nr VII/62/2015). 

Ad. 4. 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z bieżącej działalności Zarządu Dzielnicy 

VII Zwierzyniec oraz poziomu rozdysponowania środków przeznaczonych na realizację zadań 

za 2014 rok zreferował w imieniu projektodawcy Andrzej Maria Hawranek. 

W dyskusji udział wzięli: Krzysztof Kwarciak, Andrzej Maria Hawranek, Szczęsny Filipiak, 

Maciej Straż, Marcin Kapusta, Marzena Garzeł, Witold Górny oraz Tomasz Meus, który zgłosił 

wniosek formalny o przerwanie dyskusji. 

Z głosem za wnioskiem formalnym wystąpił Łukasz Filipiak. 

Nikt nie wystąpił z głosem przeciw wnioskowi. 



W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji w chwili składania wniosku formalnego, 

przewodniczący poddał wniosek pod głosowanie. Wniosek formalny został przyjęty stosunkiem 

głosów: 17 za, 3 przeciw, 1 wstrzymujący się. 

Uchwała w sprawie przyjęcia sprawozdania z bieżącej działalności Zarządu Dzielnicy VII 

Zwierzyniec oraz poziomu rozdysponowania środków przeznaczonych na realizację zadań za 

2014 rok została podjęta stosunkiem głosów: 18 za, 0 przeciw, 2 wstrzymujące się (Uchwała nr 

VII/63/2015). 

Ad. 11. 

Szczęsny Filipiak: 

 przedstawił członkom Rady informację o wydarzeniach kulturalnych, na które Rada Dzielnicy 

otrzymała zaproszenia, 

 poinformował, że w sekretariacie jest do wglądu informacja Wydziału Obsługi UMK nt. 

aktualnego stanu środków finansowych poniesionych na utrzymanie Rady i Zarządu 

Dzielnicy od stycznia 2015 r., 

 poinformował, że uchwałą Zarządu został wydelegowany jako przedstawiciel Rady Dzielnicy 

do pracy w komisji konkursowej w konkursie na dyrektora Szkoły Podstawowej nr 31, który 

odbędzie się 18 maja br., 

 przypomniał o obowiązku zwrotu do sekretariatu oryginałów pism dekretowanych na 

komisje, po ich wykorzystaniu, 

 zaapelował do przewodniczących komisji merytorycznych przygotowanie na najbliższych 

posiedzeniach projektów uchwał w sprawie rozdysponowania środków na zadania 

realizowane w 2016 r. oraz o dostosowanie terminów posiedzeń do sesji zaplanowanej na 

7 lipca br., 

 poprosił o zgłaszanie propozycji kandydatur do wyróżnienia dla osób zasłużonych dla 

Dzielnicy VII; zgłoszono dwie kandydatury – przewodniczący za zgodą obecnych zobowiązał 

się do przeprowadzenia rozmów ze wskazanymi osobami przed przygotowaniem projektu 

uchwały, 

 poinformował, że został ogłoszony konkurs ofert na organizację wydarzeń kulturalnych na 

terenie Dzielnicy VII, 

 przypomniał, że w dniu 28 kwietnia br. zaplanowane jest posiedzenie Zarządu, 16  maja br. 

odbędzie się Bieg Śladami Panien Zwierzynieckich, a na 26 maja br. zaplanowana jest kolejna 

sesja Rady Dzielnicy.   

Marzena Garzeł poprosiła o zgłaszanie się osób chętnych do dyżurowania podczas Dnia 

Otwartego Magistratu; zgłosiły się następujące osoby: Julia Mach, Paweł Kajfasz, Krzysztof 

Kwarciak (w godz. 10-12), Marek Golonka (w godz. 12-14), Jakub Markowski (w godz. 12-14). 

Jakub Markowski poinformował, że posiedzenie Komisji Kultury, Informacji i Kontaktów 

z Mieszkańcami odbędzie się 12.05.2015 o godz. 19.30. 

Krzysztof Kwarciak poruszył temat remontu chodnika przy ul. Dunin-Wąsowicza. W krótkiej 

dyskusji głos zabrali: Marcin Kapusta, Szczęsny Filipiak i Andrzej Maria Hawranek. 

Krzysztof Jakubowski poinformował, że posiedzenie Komisji Planowania Przestrzennego 

i Architektury odbędzie się 13.05.2015 o godz. 17.00. 

Krzysztof Kwarciak zadał pytanie w kwestii udostępnienie boisk w Olszanicy dla mieszkańców. 

Szczęsny Filipiak poinformował, że dyrektor Zarządu Infrastruktury Komunalnej ma 

przygotować aneks do umowy z operatorem, który podczas rozmów wyraził wolę udostępniania 

boisk społeczności lokalnej na określonych zasadach. 



Łukasz Filipiak poinformował, że posiedzenie Komisji Edukacji oraz Dzielnicowego Budżetu 

Obywatelskiego odbędzie się 12.05.2015 o godz. 18.30. 

Paweł Kowalski poprosił o zaprotokołowanie prośby, aby w przypadku nagłej albo dodatkowej 

sesji, radni byli skutecznie o niej powiadamiani. 

Wobec wyczerpania porządku obrad przewodniczący o godz. 19.30 zamknął sesję. 

  

 

 

Protokołowała:       Przewodniczący Rady i Zarządu  

                Dzielnicy VII Zwierzyniec 

Grażyna Rojek  

                               

 Szczęsny Filipiak 


